

日期	演講者	演講題目
2011/01/04	楊弘任助理教授	專家系統下的地方知識 – 嘉邑行善團的造橋實作
2011/01/05	黑手那卡西工人樂隊	民眾音樂與文化行動主義談唱會
2011/03/30	曾凡慈博士	看見遲緩風險：發展篩檢的風險與政治
2011/05/105	石易平博士	Raising an International Child: Parenting, Class and Social Boundaries in Taiwan
2011/05/10	邱花妹博士	Ecological Modernisation or Enduring Environmental Conflict?
2011/05/11	林峰燦博士	肉體證據：西方巫術論述中 身體觀念的歷史與知識轉折
2011/05/13	賴嘉玲助理教授	藝術流動族：談博物館參觀者與影音導覽的人機混體實踐
2011/05/17	Sonja Drobnic 教授德國漢堡大學	歐洲的工作品質與生活品質 Quality of Work and Quality of Life in Europe
2011/06/02	王淑俐教授	從學校到職場：生涯發展與規劃
2011/06/03	董建宏 助理教授	從抽頭到作莊：金權城市的轉型與都市成長機器的重建
2011/09/30	張苙雲教授	Education and Health Disparities: How Education Affects Health Over Time and Why
2011/11/09	許甘霖博士	The Rise and Fall of The Taiwanese Developmental State, 1949-1999
2011/11/09	王實之博士	Transforming the Gendered Organisation of Labour: Factory Women and Industrialisation in Taiwan, 1960-2000
2011/11/09	阮曉眉博士	超越圍觀與巨觀：高夫曼與魯曼
2011/11/09	張國暉博士	Technological Construction as Identity Formation: the High Speed Rail, Hybrid Culture and

		Political/Engineering Subjectivity in Taiwan
2011/11/10	胡郁盈博士	Gender, Transnational Culture, and New Media: Enacting Female Queer Sexuality in Taiwan
2011/11/10	邱炫元博士	Searching for New Social and Spiritual Space: Legacy, Conversion, and Identity of Chinese-Indonesian Muslims.
2011/11/10	洪儀真博士	台灣表演藝術職業的社會學研究：藝術家的社會處境與工作困境